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Z A P I S N I K 

 
4.  izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v ponedeljek, 29. 
maja 2017, ob 16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 32 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Darija Krkoč, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, 

Slobodan Popovič, Nevijo Pucer,  Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Tomaž Slavec, Mario 

Steffè, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar, 

Narciso Urbanaz, Vlasta Vežnaver, Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Odsotni člani občinskega sveta: Milojka Lahajnar – Špacapan (opr.) 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni še: Boris Popovič, župan, Dragomir Matić, predsednik uprave Luke 
Koper, d.d., člani uprave Luke Koper, d.d., Alenka Žnidaršič Kranjc, predsednica 
Nadzornega sveta Luke Koper,d.d., člani Nadzornega sveta Luke Koper, d.d., člani Sveta 
delavcev Luke Koper, d.d, Gašpar Gašpar Mišič, bivši predsednik uprave Luke 
Koper,d.d.,Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z 
javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in novinarji. 
 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Razpravljal ni nihče. 
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PREDLOG 



Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Obravnava problematike razvoja pristanišča Luka Koper, d.d. z vidika lokalne 
skupnosti 

 
Ad 1 

 
OBRAVNAVA PROBLEMATIKE RAZVOJA PRISTANIŠČA LUKA KOPER, D.D. Z VIDIKA 

LOKALNE SKUPNOSTI 
 
Uvodno besedo je imel Boris Popovič, župan Mestne občine Koper. 
 
Pred pričetkom razprave je Alberto Scheriani, predsedujoči, dal na glasovanje predlog, da 
občinski svet dovoljuje razpravo 11-im posameznikom (desetim predstavnikom Luke Koper, 
d.d. in Gašparju Gašparju Mišiču), ki so se predhodno prijavili k razpravi. 
 
Občinski svet JE SPREJEL sklep o dovolitvi razprave vsem posameznikom, ki so se 
predhodno prijavili k razpravi (31 prisotnih – 28 za, 0 proti) ter določil, da lahko traja 
razprava posameznega razpravljavca 10 minut. 
 
 
V razpravi so sodelovali:  
 

- Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Marin Marasovič, Olga Franca, Tomaž 
Slavec, Mojca Hilj Trivič, Aleš Bržan, Polka Boškovič, Bojan Tavčar in Ingrid 
Kocjančič, člani Občinskega sveta  

 
- Mirko Slosar, predsednik Sveta delavcev Luke Koper, d.d.  Dragomir Matić, 

predsednik uprave Luke Koper, d.d., Gašpar Gašpar Mišič, bivši predsednik uprave 
Luke Koper, d.d., Mladen Jovićić, predstavnik zaposlenih v Nadzornem svetu Luke 
Koper, d.d., Robert Rožac, Luka Koper, d.d., Alenka Žnidaršič Kranjc, predsednica 
Nadzornega sveta Luke Koper,d.d., Boštjan Pavlič, Luka Koper, d.d. Maša Čertalič, 
Luka Koper; 

 
- Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, Georgi Bangiev, vodja Urada za okolje 

in prostor in Boris Popovič, župan. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (32 prisotnih – 11 za, 20 proti) predloga sklepa, ki ga je 
predlagal Klub članov ZL in se glasi: 
 
»Občinski svet podpira ključne razvojne projekte koprskega pristanišča in obnavlja vsebino 
Pisma podpore o gospodarskih razvojnih prizadevanjih lokalnega okolja in pristanišča za 
mednarodni promet v Kopru, ki ga je podpisal župan leta 2013.« 
 
 
Občinski svet JE na predlog Župana SPREJEL (32 prisotnih – 20 za, 8 proti) naslednji   
 

S k l e p 
 
    »1. Občinski svet Mestne občine Koper podpira uravnotežen razvoj koprskega    
           pristanišča. 
 



2. Občinski svet pričakuje od Luke Koper, d.d. kot upravljavca koprskega 
pristanišča, da predhodno predloži županu, občinski upravi in temu 
občinskemu svetu tako projekt podaljšanja I. pomola, kot tudi vse druge 
pomembne investicijske projekte Luke Koper, d.d.« 

 
 
Občinski svet NI SPREJEL (31 prisotnih – 11 za, 20 proti) predloga sklepov Polke 
Boškovič, članica Občinskega sveta, ki se glasi:  
 
   » 1.  Mestna občina Koper se ne bo pritožila na okoljevarstveno soglasje ARSA za   
           podaljševanje 1. pomola. 

2. Prekličejo se sklepi, predlagani s strani svetnice SDS, predlagani na 9. redni  
seji.« 

 
 
Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 
 


